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Protokół Nr 30/2021

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w dniu 13 października 2021r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności oraz
zaproszony gość Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Grzeca, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porz4dek:

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Wypracowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańca Więcborka
w sprawie poparcia remontu obiektów kolejowych i wznowienia przewozów
pasażerskich;

3. Wolnewnioskiizakończenie.

1.
2.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Pan Grzeca na wstępie, nawiązując do procedury rozpatrywania skarg, wniosków i
petycji, zasugerowal aby urzędnik merytoryczny wyznaczony przez Burrnistrza
przygotowywał na posiedzenie Komisji ramowe projekty uchwał Rady Miejskiej w w/w
sprawach. Ponadto członkowie Komisji powinni otrzymywać dokumentację odpowiednio
wcześniej, tak aby mieć czas na przygotowanie swojego stanowiska. Poinformował, że w
związku z faktem, iż taki tryb nie został zachowany przy rozpatrzeniu mieszkańca Więcborka,
przygotował projekt uchwały w tej sprawie samodzielnie. Nadmienił, że Sekretarz Gminy
przysłał do niego przygotowany oddzielny projekt uchwały także w tej sprawie, zawiera?jący
inną datę wpłynięcia pisma. Powiedział, że sprawdził dokumenty, które przekazał mu
przewodniczący Rady Miejskiej w sprawie wniosku mieszkańca, a tam nie było takiego pisma.
Wynika z tego, że pracownik merytoryczny nie przekazał Przewodnicz4cemu RM tego pisma.

Pan Grzeca przedstawił następnie przygotowany przez niego wniosek Komisji w sprawie
wniosku mieszkańca Więcborka oraz projekt uchwały Rady Miejskiej w tej sprawie.

Pan Grzeca przestawił również Komisji projekt uchwały przygotowany przez Sekretarza
Gminy.

Komisja zaakceptowała jednogłośnie przygotowany wniosek oraz projekt uchwały
przygotowany przez Pana Grzecę. Wypracowany przez Komisję wniosek oraz projekt uchwały
Komisja przekaże Przewodniczącemu Rady Miejskiej (wypracowany wniosek oraz projekt
uchwały stanowią załączniki do niniejszego protokołu).

Komisja ponadto postanowiła, że zwróci się z wnioskiem do Burmistrza w sprawie
wyznaczenia pracownika merytoryczne do współpracy z Komisj4 W sprawach skarg, wniosków
i petycji zgodnie z sugestią Pana Grzecy przedstawioną na początku posiedzenia.
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Ad.3. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Grzeca przedstawił Komisji zapisy ustawowe oraz Statutu Gminy w zakresie obsługi
Komisji Rady Miejskiej przez urzędników;

- Pan Tomas nawiązał do zmian nazewnictwa komisji oraz zmiany liczebności radnych w
Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, wniosków i Petycji. Zwrócił się, aby podczas posiedzenia
Komisji Statutowej zasygnalizować temat, czy te zmiany wymagają wprowadzenia zmian do
Statutu Gminy. Pan Grzeca, nawiązując do przepisów gminnych powiedział, że wciąż domaga
się wprowadzenia zapisu, iż z powodu nieobecności na zdalnym posiedzeniu Komisji radny nie
może być ukarany w przypadku awarii %cza internetowego lub gdy uczestniczył w wypadku w
trakcie dojazdu na posiedzenie.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.

Komisja w składzie:
l

1. Przewodniczący - Zdzisław Grzeca;

2. Z -ca Przewodniczącego - Tobiasz Świniarski
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3. Członek - Artur Juhnke a«asa=a=a={a=ia====a=aa=

4. Członek - Barbara Szlezer

5. Członek - Zdzisław Szwarc

6. Członek - Janusz Tomas
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prptokołował:

'- Tomasz Dix
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